
Bestyrelsesmøde, Stutsborg Rideklub, den 29. april 2024 

Dagsorden: 

Økonomi ved Anne: 

Anne gennemgik regnskabet, som blev godkendt uden yderligere kommentarer. 

- Sommeraktiviteterne er overført til Stutsborgs Venner. 

- Der er et samlet underskud på 70.000 

- Vi har stadig ikke fået tilbagemelding fra kommunen på tilskud. De har travlt med 

udredning af andet, og rideskoleaktiviteter synes ikke at blive prioritere højt pt. 

- Der er 3 skyldnere tilbage med manglende restbetaling af de 75,-. Én er helt holdt op til 

ridning, så de penge bliver afskrevet.  Rideskolen sørger selv for at rykke de sidste. 

- Hørsholm plejer at give 2.500,- til Stutsborg Vennerne. Vi er ikke sikre på om aftalen stadig 

løber, men for ikke at skabe negativ opmærksomhed om det, afventer vi lidt endnu før vi 

kontakter dem. 

Orientering fra DRF repræsentantmødet: 

Hanne og Dorte deltog, og orienterede om følgende: 

Dan Boyter blev valgt som formand 

Valg til bestyrelsen: Natalie zu Sayn-Wittgenstein (vores kandidat) blev valgt med flest stemmer. 

Derudover blev Linnea Ericsson-Carey og Charlotte Kjærgaard valgt. 

Dorte blev interviewet til DR1, i forbindelse med en række udsendelser om dressur, hvor de har fulgt 

Natalie. Dorte fortæller blandt andet om vores bevæggrunde for at indstille Natalie til bestyrelsen. 

Programmet bliver vist den 6. juni. 

Hanne og Dorte deltog i en spændende workshop om sponsering, med udgangspunkt i Sten Fladberg 

og Arne Buchs bog ”Styrk klubbens økonomi” – et opslagsværk til effektivisering af det kommercielle 

arbejde. 

Hvad kan vi selv gøre: 

- Lave materiale, der deles ud til virksomheder/sponsorer 

- Udbrede fortællingen om hvem vi er 

- Hvorfor vi er specielle 

- Lave en ”sponsorklub” med mulighed for sparring virksomheder/sponsorer imellem 

- Firmaarrangement for store leverandører til rideskolen/klubben for at skabe 

opmærksomhed, og måske trække sponsorpenge 

- Vigtigt med personlig relation til virksomheden/sponsoren og kontaktpersonen 

- Lave 3-4 arrangementer årligt. Sponsorer inviteres fx med familier til vinsmagning eller gløgg 

og æbleskiver etc.  

o Forslag til familiedage kunne være:  

o Kæphesteløb, klappe hestene, rundvisning og dagligdagsfortælling 

o Det er forsøgt med VIP afdeling til stævner, med pavillon og forfriskninger, men det 

er svært at få det til at virke 

 



- Vi skal ikke være bange for at fremhæve os selv, og det vi er gode til /det vi kan! 

Hvad vi allerede er gode til: 

- Vesterhus 

- Allerød by night 

- Aktiviteter for børn/trækture Allerød 

- Handicapridning 

- Kræftsyge børn – skabe glæde og gøre en forskel 

Andre nicher:  

-Erhvervsforeninger og nøje udvalgte rollemodeller 

-Rotary 

 

Vi må prøve at tænke ud af boksen for at få sponsorer! 

 

Pinsestævnet 

- Dommere og banebyggere er på plads (Julie har styr på det) 

- Hjælpesedler og tilmelding lægges i klubmodul (tilmeldinger er i gang nu) 

- Bordet i dommertårnet skal fixes, Jesper er på sagen  

- Vi skal have en ny præmieskammel (ville Jesper Klitgaard sponsere dette?) 

Bestyrelsen skal gerne være repræsenteret til stævnet både søndag og mandag 

Vi har forsøgt os med kostumespring denne gang for 70 og 80 cm. Der er ikke så meget opbakning 

endnu, men vi afventer. 

Underholdning ved/under stævnet (ved juniorudvalget) : Stjerneløb + kæphesteridning (måske man 

kunne ride gennem en forhindringsbane) 

 

Nyt fra udvalgene 

- Sponsorer til stævnet, ved Natasha  

(er pt on-going men speeded up pga. stævnet) 

- 12 poser godbidder fra Brogården er i hus 

- Personligt tiltag: Mød op personligt for at bede om sponsorgaver, da det er for nemt at 

afvise en email 

- Skilte-sponsorater afskaffes ikke helt, men i stedet for de store i hallen foreslås  

o Mindre skilte 

o Flytbar skiltevæg (som også kan være baggrund for fotos med månedens 

hest/vinderfotos /klubmesteren etc) 

o ALLE kan sponsere til skiltevæggen, også private familier til børn der rider, og i 

mindre økonomisk omfang (fx ”familien Andersen” eller ”Beates mormor” etc.) 

Anders foreslog at oprette en separat mail til sponsorkorrespondance (som henviser til hans private 

email), så man har al aktivitet samlet ét sted sponsor@stutsborg.dk, og som gør korrespondancen 

mere gennemskueligt for sponsorerne. 

 

mailto:sponsor@stutsborg.dk


Instagram/tik-tok promovering er et nyt tiltag, der forsøges med nogle halvparter & privatryttere 

(Peter, Anders og Julie Girsel er tovholdere) 

- Hvordan gør vi opmærksom på os selv?  

- Hvad står vi for? 

- Vores værdier og fællesskab 

- Hvordan får vi flere følgere via Instagram = større kontaktflade 

Tiktok – skal Stutsborg have en officiel profil? 

Der er mange forholdsregler hertil. Vi skal sikre os mod dårlig omtale, men Tiktok kan også være 

godt! 

Vi skal promovere vores værdier som modvægt til tidens dårlige omtaler. I forhold til mange likes og 

visninger kan det måske tiltrække flere sponsorer – og der skal reageres hurtigt, hvis der opstår 

dårlig omtale/negative kommentarer. 

Der foreslås et kæphestestævne : spring, dressur og forhindringsbaneridt. 

Skal Stutsborg have et slogan og/eller et nyt logo? Og hvad skal det i givet fald være. Vi går i 

tænkeboks 

Jesper ønsker sig en ny trillebør (Dorte tilbyder deres gamle, såfremt de får solgt huset) 

Juniorudvalget har stadig opsadlingskursus, men har ikke været så meget tilslutning. Det foreslås at 

sætte flyers i bilerne, så man får gjort mere opmærksom på kurset. Kunne også virke for 

kæphesteridning. 

Aktivitetsudvalget har ligget stille på det seneste, da Dorte har været optaget. Men ryttermærker og 

kæpheste-ridning er stadig på listen. 

 

IT: 

Klubmodul skal opdateres helt generelt 

Der foreslås større forskel på siderne for rideskolen og rideklubben (måske farveforskel) – men dette 

koster ekstra. Måske skrifttyper eller andet.  

Karina har kontakten med support på klubmodulet 

Aktiviteter indtil sommerferien 

Der tales om en arbejdsweekend for pensionærerne. Den skal planlægges nøje, med maling og 

redskaber til rådighed, for eller fungerer det ikke. Godt vejr er et must, da vi ikke kan okkupere 

ridehallen en hel dag/weekend. 

Pensionærerne vil gerne male vinduer, gavle, bænke – og det sociale er i højsædet sådan en dag.  

Læringen er, at tonen skal være imødekommende 

Nyt fra omverdenen 

Socialministeriet har åbnet for muligheden for at søge fonde til sårbare børn, og børn med specielle 

behov. Vi har kontakt med Jørgen fra specialsport.dk, som har gode ideer til holdopstart for børn 

med specielle behov. Der er også mulighed for at søge løntilskud. 



Rideskolen: ESG mål  (miljø og bæredygtighed) er først et lovkrav over 250 ansatte. 

 

Antibulli og inklusionsridning 

Øvelser ved Marinella: Julie Girsel har brugt øvelserne, men nogle af dem var for svære og 

tidskrævende at gennemføre på den givne tid, så de laves om.  

Men ”kongens efterfølger” er god og bruges. Øvelserne kan/skal også bruges på ridelejren.  

Vi er et pilotprojekt her på rideskolen, og både forældre og elever har taget godt imod øvelserne, og 

har været engagerede. Det var mere omstændigt end forventet, men dog stor succes. 

Nyt fra rideskolen v. Peter / Marie 

En ven og kollega har opstart af rideskole i Birkerød. Han reklamerer på busser i området, og har 6 

nye heste og ledige bokse. Vi holder øje med konkurrencen.  

Strategi om mere opmærksomhed hos os er god timing – vi skal være mere fremme i skoene i 

forhold til konkurrence. 

I samarbejde med jobcenter Allerød har Stutsborg pt to praktikanter. Den ene, Katinka har 

udfordringer som bla. angst og skoleværing. Arbejdet med heste gør en forskel.  

Det er en god gerning vi gør, men vi får også lidt arbejdshjælp ud af det. Mange af de tidligere 

praktikanter med lignende udfordringer er blevet sygeplejersker. De har et godt omsorgsgen.  

Den nylige springundervisning  v. Peter og Marie var en stor succes, og fik meget positiv modtagelse 

og tilbagemeldinger. Mange tilskuere. Man kunne måske lave lidt mere socialt i forbindelse med 

arrangementet næste gang. 

Pensionærmøder er genoptaget. 

 

 

Næste møde er 3. september 2024 kl 19.15.  

Helene bager kage igen      

 

 

 


